
Vraag 1

Artikel 3 lid 1, De beschikbare subsidie bedragen, volgens zeggen totaal €40 miljoen worden die ook 
volledig benut om de importeurs en niet te vergeten de winkeliers ruimhartig te compenseren?

Zoals beloofd?

Vraag 2

Als het antwoord op vraag 1 negatief is waarom wordt het volledige beschikbare subsidie bedrag niet 
gebruikt?

Vraag 3

Als toch blijkt dat het volledige beschikbare subsidie bedrag gebruikt moet worden om alle partijen 
toch het gevoel te geven dat ze een beetje schadeloos gesteld worden ( ruimhartig vergeten we 
even) wordt dan de volledige beschikbare subsidie aangesproken?

Vraag 4

Artikel 7 lid 1 heeft het over 6% van de omzet eindejaarsverkoop.  Waarom is dat niet het volledige 
jaar 2019? Wij verkopen het gehele jaar en leveren slechts in 3 dagen het vuurwerk uit.

Vraag 5

Artikel 7 lid 2 De subsidie voor de activiteiten bedraagt €3500 per winkel. Waarom wordt er geen 
rekening gehouden met de grootte van de opslag? €3500 voor een kleine opslag/winkel is wel het 
minimum maar voor een grote opslag/winkel is het de bekende druppel.

Vraag 6

Artikel 10 lid 1 c  Waarom tellen de voorraden van 2018 niet mee? Deze zijn bestemd voor de 
verkoop van 2019. 

Vraag 7

Artikel 10 lid 1 d  Waarom opnieuw die 4e kwartalen terwijl er 12 maanden verkoop was in 2019.

2020 was er verkoop maar moest het gecrediteerd worden omdat er niet uitgeleverd mocht worden.

Vraag 8

Artikel 13 lid 1 Waarom alleen vergoeding voor grote opslagen en met meer dan 10.000kg in opslag?

Vraag 9

Artikel 14 lid 1  Moet daar niet bijkomen te staan dat het ook geldt voor F1 vuurwerk omdat veel 
winkeliers dit niet mochten verkopen omdat de winkels niet open mochten en de hoeveelheid 
vuurwerk niet onder de 200kg vrijstellingsgrens viel waardoor het ook in de bunkers moest worden 
opgeslagen.

Vraag 10

Toelichting 1 inleiding 2e alinea  Hierin wordt verwezen naar de algemene steunmaatregelen in het 
kader van de COVID-19. Ik denk omdat er geen specifieke SBI code is voor vuurwerkwinkels en gezien 
de extreem hoge kosten die i.v.m. alle veiligheidseisen gemaakt worden  zouden wij onder de 
luchtvaart SBI-code beginnende met 51 moeten vallen. Hiervan is het CBS-percentage 62%. 



Wij verkopen en slaan artikelen op die tenslotte de lucht ingaan.                                                             
Een vaste eerlijke SBI-code voor vuurwerkwinkels is wel zo netjes, nu zijn er winkels die met 4.5% TVL 
worden afgescheept. Nu mijn vraag, is dat mogelijk?

Vraag 11

Toelichting 11 Aanleiding en noodzaak 2e alinea  Hierin wordt weer verwezen naar de 3 dagen 
verkoop van vuurwerk maar de omzet wordt in 365 dagen gerealiseerd, kan dit aangepast worden?

Tot zover mijn vragen, nu nog wat opmerkingen.

Ik heb idee dat deze subsidieregeling door mensen in elkaar geknutseld die weinig feeling hebben 
met de vuurwerkbranche en zeker niet met de detaillisten die er in bijna alle gevallen bekaaid vanaf 
komen.

In dit kamerstuk kst-28684-639.pdf hebben diverse kamerleden het over ruimhartig dus kijk nog eens 
goed wat er mogelijk is.

Het zou simpeler en vooral eerlijker als er naar de volledige omzet van vuurwerk 2019 wordt 
gekeken, we hebben tenslotte allemaal belastingaangifte gedaan dus makkelijker kunnen we het niet 
maken.

Met vriendelijk groet. 

Frits Broks

Vuurwerkhal.nl


